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Sestu sednicu Komiteta za Zajednice koja ce se odrzati dt.: 22.07.2021 (Cetvertak) sa
pocetkom u 10:00h.

Dnevni red

1. Usvajanje zapisnika sa prosle sednice Komiteta;
2. Problem sa pijecem vodu u Opstinu Novo Brdo;
3. Obavestenje za zaversetag skolsko godinu 2020/2021;
4. Obavestenje Kancelarije za zajednice i povratak;
5. Razno;

Dt:14.06.2021
U: Novo Brdo
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Republika e Kosoves
Republika Kosova - Republic of Kosova

Komuna e Novoberdes
Opstina Novo Brdo-Municipality of Novo Brdo

KUVENDI KOMUNAL-SKUPSTINA OPSTINE-MUNICIPAL ASSEMBLY

ZAPISNIK

Od petog sastanka Komiteta za zajednice odrzana 15.06.2021, sa pocetkom u 11:00h. U
sastanku su ucesvovali: Presedavajuca komiteta Spresa Kciku, Clanovi komiteta: Dobrivoje
Djordjovic, Jorogvanka Filic, Zymer Zymeri, Lirim Casi, Behare [asari, Popresednik opstine
Sinisa Dimic i Menadjer kompanije EcoHigiena Naser Ibrahimi.

Presedavajuca komiteta posto je pozdravio prisutne otvorila je sastanak sa ovim:

Dnevni red

1. Usvajanje zapisnika od proslog saastanka Komiteta;
2. Diskusija oko situacije ambijenata u teritoriju opstine;
3. Informisanje od kancelarije za zajendice i Povratak;
4. Razno;
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Presedavajuca je pitala prisutne dali imaju neki predlog ili se slazu sa ovim dnevnim redom?
Lirim Gasi rekao: imam jedan predlog za dnevni red, da razgovaramo i saljemo u skupstinu,

da bismo doneli jednu odluku da podelimo sumu od 200 eu, svakoj poridici koja ima smrtni
slucaj, nezavisno kojoj zajendici pripadaju, a posto cemo sada da razmatramo predlog budzeta
u Junu i mozemo i tamo razgovarati oko toga, hvala.

Presedavajuca je otvorila diskusiju oko ovog predloga.
Zymer Zymeri rekao: ja necu da podrzim ovaj predlog, posto samo predlazemo a ne

realizujemo nista, pa licno necu da podrzim ovaj predlog, hvala.
Jorgovanka Filic rekao: ovaj predlog treba da pokrije samo socijalne slucajeve ili sve

porodice?
Lirim Gasi rekao: za sve gradjane.
Jorogovanka Filic rekao: opstina do sada je pomagala tamo gde je bilo potrebno, imalismo

slucaj one nesrece u selu Bolvce, opstina je pokrila troskove sahrane posto su oni i bili socijalni
slucaj, i ako je za socijalne slucajeve i ja cu da podrzim ovaj predlog, a ako nije onda sam i ja
protiv, posto ima porodice koje nemaju takvu potrebu da im se pomaze.

Dobrivoje Djordjevic rekao: da ne dolazimo u situaciju da donosimo odluku a onda
utvrdimo da nemamo sredstva odakle da pokrijemo te troskove.

Naser Ibrahimi rekao: Opstina Gnjilane pokriva sve troskove, je Dzamija koja uzima te
obaveze tako imamo i mi u selu u Pasijaku, ali nasa opstina i neke druge opstine nemaju
dovolno sredstva da pokriju te troskove.

Zymer Zymeri rekao: pre osam godine kada je Bajrus bio presednik to smo predlagali u
skupstinu ali nije bilo dovolno bud.zeta, pa zato i ne treba da se predlaze i da se to odmah kao



objavi u FB=-u, ka da te nismo popdrzali. a nisi naveo da nema sredstva odakle da se plate i
realizuje taj predlog.

Posto nije bilo drugih diskusija presedavajuca je dala u gasanje predlog koji je predlozen od
strane Lirima Gasija.

Sa 2 glasova Za, i 3 protiv (spresa Kciku, Zymer Zymeri i Jorgovanka Filic), i 1 clan je
apstenirao od glasanja, predlog nije prosao da bude u dnevnom redu za narednu Skupstinu.

Potom je predlozeni dnevni reda za danasnji sastanak Komiteta za zajednice usvojen jen
bez promena.
Prva tacka: Usvajanje zapisnika od proslog saastanka Korniteta.
Presedavajuca je otvorila diskusiju oko ove tacke
Posto nije bilo diskusija oko zapisnika sa proslog sastanka, on je usvojen jednoglasno od

prisutnih clanova Korniteta za zajednice.
Druga tacka: Diskusija oko situacije sa zastitom okoline, u teritoriju opstine.
Oko ove tacke je rec dobio menadzer Kompanije EccoHigiena g.Naser Ibrahirnit.
Naser Ibrahimi rekao: nasa kompanija radi jedan veoma ozbiljan posao, a i dosta poteskoca,

zahtevi su veliki posto je teritorija Opstine povecena za dva do tri puta u povrsini, a mogucnosti
su male da bismo pokrili celu tu teritoriju sa jednim karnionom, a u rninusu smo i sa
kontenjerima. Takodje imamo i redovne sastanke sa predstavnicima Giza, i bili su nekoliko
projekata gde smo ucesvovali, ali mi nismo dobili nijedan, posto nismo mogli da ispunimo neke
kriterijume. Imamo samo jedan kamion u koriscenju, pesto je drugi karnion trenutno van
upotrebe. U nasoj opstini kao i u drugim opstinama, vrsi se isplata sa poteskocama, izjavljujuci
da smo mi ruralna zona i da imamo gde da bacamo smece. U drugim opstinama dostizu
procenat ipslate i do 90%, a kod nas je oko 65%, sto znaci da jendva da pokrijemo obaveze koje
imamo, kao isplata radnika, i troskove nafte. Poslali su mi ponovo dopis da onaj ko ima iznad
100 eu obaveze, da se njegov predmet salje kod izvrsioca, ali smo mi prvo odlucili da
obavestimo gradjane i ako i tada ne vrse isplatu. da saljemi kod izvrsioca. Toliko sam imao za
pocetak, ako irnate neko pitanje pokusacu da odgovorim.

Presedavajuca je otvorila diskusiju oko ove tacke.
Zymer Zymeri rekao: vi ste naj bolji direktor u opstinu, naj bolje radite vi, imam jedno

pitanje dali socijalni slucajevi placaju fakture?
Naser Ibrahirni rekao: ne.
Zymeri Zymeri rekao: to je jedna greska i to velika, posto u nasoj opstini broj onih koji

dobijaju socijalu je veliki, a nije da su svi socijalno ugrozeni.
Naser Ibrahimi rekao: tu odluku je donela sam kompanija a ne Opstina, ali svi socijalni

slucajevi i Veterani rata, ne placaju smece, i oni mogu da donose kartone i bice oslobodjeni, ali
stari dug rnoraju da plate.

Dobrivoje Djordjevic rekao: ako je istina da broj socijalnih slucajeva je veliki, onda opstina
treba da donosi drugu odluku, da oni preuzimaju obavezu na sebi da plate te usluge, a bilo bi
dobro i da se teritoija delu na dva dela, donji i gornij( pa da se vidi koji deo placa vise, ka i za
porez i druge obaveze.

Naser Ibrahimi rekao: nemozemo da to delimo tako posto je tarifa ista za sve. Ali imamo
tabelarni prikaz za svako selo posebno ko koliko placa. Znao koje selo placa vise a koji placa
manje, ja dolazim od Pasijak, i znam da tamo oko 90% porodica placaju obaveze, jedno novo
naselje ne placa posto su vecina socijalni slucajevi. Placa i Stanisor, Kufce i Labjane, deo koji
manje placa je samo Novo Brdo, i selo Tulare kao i Jasenovik, gde smo primorani da povucemo
kontenjere, posto nisu platili ni stari dug a ne placaju ni sada. Identifikovali smo i ilegalne
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deponije. Opstine kao kosovo Polje i Prizren odredjuje budzet za pokrivanje troskova
odrzavanje higijene, a nasa Opstina nije u stanju da isplati ni svoje obaveze.

Zymer Zymeri rekao: je neznam ko placa kada imamo 700-800-to porodice koje primaju
socijalu!? Da nisu sela kao: Pasjak, Kufce, Labjane ko placa?

Naser Ibrahimi rekao: imamo 1230 klienata, koji dobijaju usluge, a imamo 780 porodice koji
dobijaju socijalu, sto znaci ne placvaju za dobijene usluge.

Lirim Casi rekao: ja se zahfaljujem Naseru za svojtrud i posao, znam da ima velikih
problerna, mi smo tu da vas podrzimo za svesto je u interesu gradzana, ali dok gradjani imaju
mogucnosti da plate Internet, i TV, verujem da imaju mogucnosti da plate i 5 eu za odrzavanje
higijene.
Treca tacka: Informisanje od kancelarije za zajendice i Povratak.
Presedavajuca je rekla: Jasmina je na godisnjem odmoru, i nije bilo nekog ko bi mogao da je

menja da bi dao izvestaj o radu OKZP.
Cetvrta tacka: Razno.
Presedavajuca je otvorila diskusiju oko ove tacke.
Lirim Gashi rekao: trazim da za naredni sastanak dolazi i Direktor [avnih Usluga, da nas

informise sa problemom za snadbevanje sa vodom. nase gradzane koji nernaju vodu, kao i
javnog transporta. posto veliki broj gradzana nema mogucnosti da obezbede sebi transport.

Posto nije bilo drugih diskusija, Presedavajuca se zahfalila prisutnim clanovima na ucesce u
radu komiteta za zajendice.

Sastanak se zavrsio u 12:00h.

Valmire Mustafa
Zapisnicarka

ffiu~
Spresa Kciku

Presedavajuca Komiteta za zajednice

~Mt~~
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